日期：二零零四年三月四日(星期四)

Date : 4 March 2004 

時間：下午二時三十分
Time : 2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council

文化、體育及社區發展委員會Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告Notice of Meeting

I. 選舉委員會增選委員

Election of co-opted members of the Committee

II. 「地區藝術團體的演藝場地贊助申請」資料文件
Information paper on “Application for Free Performance Venue by the Local Cultural Organizations”
III. 二零零四/二零零五年度開支科1、6、10及11之下區內團體撥款申請
Funds Application from local organizations under Expenditure Heads 1, 6, 10 and 11 for 2004/2005

IV. 二零零四/二零零五年度開支科8建議預算                

Proposed Estimates for Expenditure Head 8 for 2004/2005

V. 二零零四/二零零五年度開支科10建議預算                 

Proposed Estimates for Expenditure Head 10 for 2004/2005

VI. 「2004沙田龍舟競賽」撥款申請                 

Funds Application for “2004 Sha Tin Dragon Boat Races”

VII. 二零零四/二零零五年度康復服務公眾教育活動的撥款建議                 

Proposed Funding for the Activities of Public Education on Rehabilitation Services for 2004/2005

VIII. 姚嘉俊先生提出有關發展沙田第14B區康樂文化設施的問題

Questions to be raised by Mr. YIU Ka-chun on the development of leisure and cultural facilities in Area 14B, Sha Tin

IX. 鄭楚光先生提出建議將沙田第22B區位於廣源廣松樓至大老山隧道口行善里之間的一幅政府土地興建公園的討論

Discussion to be put forward by Mr. CHENG Cho-kwong on his proposal to construct a park on a piece of Government land lies between Pine House in Kwong Yuen Estate and Hand Shin Lane at the entrance of Tate’s Cairn Tunnel in Area 22B, Sha Tin

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
二

